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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Eredményes volt-e a hatósági házi karanténok 
betartásának rendőrök általi ellenőrzése?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Az utóbbi hetekben ugrásszerűen megnövekedett a koronavírus - fertőzöttek száma hazánkban, ami 
azt eredményezte, hogy megnőtt a hatósági házi karanténban lévő személyek száma is. A rendőrség 
hatáskörébe tartozik, hogy ezen személyeket rendszeresen ellenőrizzék a karantén betartása 
kapcsán.

A közölt adatok alapján a rendőrség személyi állománya már a járvány súlyosbodása előtt is 
túlterhelt volt, ennek függvényében érdekelne, hogy eredményes volt-e a hatósági házi karanténban 
lévők rendszeres ellenőrzése?

Mindezekre tekintettel az alábbi kérdésre várom érdemi válaszát:

2020. szeptember 01. - november 01. között hány esetben ellenőrizték rendőrök a hatósági 
házi karanténban lévőket országszerte? 

Az ellenőrzések során hányszor tapasztaltak a rendőrök szabályszegést? 

Karanténszegések esetén személyenként átlagosan mekkora összegű büntetést szabtak ki az 
eljáró közeg tagjai? 

Az első kérdésben foglalt időintervallumban hozzávetőlegesen hány millió forint pénzbírságot 
szabtak ki a rendőrök? 

Az intézkedő személyi állomány tagjai kaptak-e az ellenőrzésekhez egyéb védőfelszerelést 
(például maszk, védő szemüveg stb.) a rendszeresítettek mellé? Ha igen, mit és mennyit 
(darabszám szerint)? 



Budapest, 2020. november 10.

Tisztelettel,

Dr. Lukács László György
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